
976705

To:

E8) @minvws.nl];

erin

JRENI MEET inv.)EEE
) @minvws.nl]

Sent: Tue 11/3/2020 4:14:08 PM

Subject: RE: meelezen Q en A BVO persco

Received: Tue 11/3/2020 4:14.08 PM

Goede lijn idd.

var:IEEE)IEEEo inv i
Verzonden: dinsdag 3 november 2020 17:11

Aan: ) @minvws.ni>; ) SEEM eminvws.n>;SE
) @minvws.n@minvws.nl>; >

Onderwerp: RE: meelezen Q en A BVO persco

+2KIinkKT prima.
Wel graag even checken met [JEEZ 2's DG Covid is zij hier ook graag van op de hoogte!
Doe jij dat omwille van de tijd?

van:IEEE) EEE ois >

Verzonden: dinsdag 3 november 2020 17:07

Aan: )

ae
) EEE minvws. >;IIE

) mminvws.nl>; invws.nl>

Onderwerp: RE: meelezen Q en A BVO persco

Wat mij betreft prima!

van:IEEE BEE minvws o>
Verzonden: dinsdag 3 november 2020 17:06

)SEE© minvws.ni>;[IEEE@minvws.nl>;
@ minvws.nl>

Onderwerp: meelezen Q en A BVO persco

Ha collega’s,

Kunnen jullie meelezen en zsm reageren? Dank alvast

Topsportbubbel betaald voetbal

Er zijn veel vals-positieve testen in het BVO, hoe betrouwbaar zijn deze sneltesten?

-  Voetballers worden regelmatig per week getest, ook zonder klachten.

- Door het intensief testen komt ook het aantal positieve testen hoger te liggen.
- Bij het gebruik van de sneltesten door de clubs is uiteraard betrouwbaarheid enorm belangrijk.

Wat vindt u van de besmettingen in het betaald voetbal?

Ik constateer dat ook het betaald voetbal zich niet kan onttrekken aan de besmettingscijfers die in heel Nederland oplopen.

Er wordt gewerkt volgens strikte coronaprotocollen, die de gezondheid van sporters en staf moeten bewaken.

Dus alle voorzorgsmaatregelen, zoals 1,5 meter afstand houden, regelmatig handen wassen, etc.

En omdat er regelmatig wordt getest, haal je iedereen die is besmet er direct uit.

Precies watje doet om de verspreiding van het virus tegen te gaan.

Ja, maar de besmettingen lopen wel hard op?
- lk ga ervan uit dat de clubs samen met de KNVB goed kijken naar hoe dit heeft kunnen plaatsvinden en de juiste

maatregelen nemen om dit in het vervolg te voorkomen.

- lk heb ook begrepen dat de KNVB de clubs daar in het algemeen op heeft gewezen en ook duidelijk heeft gemaakt dat bij

nalatig gedrag van een club tuchtrechtelijke maatregelen zoals puntenaftrek mogelijk zijn.
- Naast dat je als sporter natuurlijk niet ziek wilt worden van dit nare virus, lijkt me dat een prima extra prikkel.



Met hartelijke groet,

Directie communicatie
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